
J e g y z ő k ö n y v

Készült Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 2024. augusztus 28. napján tartott 
képviselő-testületi ülésről.

Testületi ülés helye: Városháza Tanácskozóterme
7370 Sásd, Dózsa György utca 32.

Jelen vannak: Dr. Jusztinger János polgármester, Pintér Gábor alpolgármester, Pál
Csaba, Rabb Győzőné, Székely Szilárd, Takácsné Somogy vári Mária, 
Urvald Péter képviselők, Koszorús Tímea jegyző, Nagy Lajos László 
pénzügyi irodavezető, Tollár Mónika jegyzőkönyvvezető.

Dr. Jusztinger János polgármester köszöntötte a képviselő-testületet és a meghívott 
vendégeket. Megállapította, hogy a képviselő-testület 7 fővel van jelen, az ülés határozatképes, 
majd azt megnyitotta. Tájékoztatta a testületet és a megjelenteket, hogy az SZMSZ értelmében 
a képviselő-testület üléséről hangfelvétel készül.

Javasolta, hogy a meghívóban kiadott 5./ napirendi pontot 2./ napirendi pontként tárgyalják. A 
meghívóban kiadott 6./ napirendi pontot ne önálló napirendi pontként, hanem az 1./ napirendi 
pontban tárgyalják.
Továbbá az alábbi napirendi pontokat tárgyalják még meg:

-  6./ napirendi pontként: REKIIII. pályázat beadása,
-  7./ napirendi pontként: Sásd, Szent I. út 14. szám alatti gazdasági épület bérbeadása,
-  8./ napirendi pontként: Dömséné Miklós Beáta támogatási kérelme.

Megkérdezte, van-e valakinek más napirendi javaslata.
További javaslat nem hangzott el, a képviselő-testület az alábbi napirendi pontokat fogadta el:

1. /  Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, a két testületi ülés között
átruházott hatáskörben hozott döntésekről, valamint a fontosabb eseményekről 
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

2. / Dömse Gábor sásdi lakos vételi ajánlata
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

3. / Víziközművek gördülő fej lesztési tervének j óváhagyása
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester 

Koszorús Tímea jegyző

4. /  Sásdi Család- és Gyermekjóléti Központ működtetése
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

5. / Sásd és Térsége Terület- és Humánfejlesztési Nonprofit Kft. támogatási kérelme
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

6. / REKI III. pályázat beadása
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester
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7. / Sásd, Szent I. út 14. szám alatti ingatlan garázsépület bérbeadása
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

8. / Dömséné Miklós Beáta támogatási kérelme
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

9. / Beszámoló a polgármester és a Népjóléti Bizottság átadott szociális hatáskörben hozott
döntéseiről
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

Rabb Győzőné a Népjóléti Bizottság elnöke

Dr. Jusztinger János polgármester javasolta, hogy a testület zárt ülés keretében tárgyalja a 
9.1 napirendi pontot, mivel önkormányzati hatósági ügyekről van szó.

Napirendek tárgyalása:

1./ Beszámoló a leiárt határidejű határozatok végrehajtásáról, a két testületi ülés 
között átruházott hatáskörben hozott döntésekről, valamint a fontosabb 
eseményekről
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester 

írásbeli előterjesztés -  a -  a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy a legutóbbi testületi ülésük 2024. július 
4. napján volt. A TOP Pluszos pályázataik közül az „Élhető települések” projekttel 
kapcsolatban - ami a Közösségi Házat, szoborkertet és az újtelepi rendezvényteret érinti - 
elmondta, hogy a bontás megtörtént, viszont még nincs eredményhirdetés. Ezt követően kerül 
sor a kivitelezési szerződés megkötésére. Ez azt is jelentette, hogy a Közösségi Házat az idei 
nyáron nem tudták felújítani, mivel a pályázat különböző részeivel vannak összekapcsolva. A 
Közösségi Ház felújítására csak a nyári időszakban kerülhet sor. A pályázati vállalásuk 
határideje 2024 nyara. Szükséges lesz majd az Irányító Hatóság döntését kérni abban, hogy a 
kivitelezés 2025-ben valósulhasson meg. Az „Egészségház építése Sásdon” projekttel 
kapcsolatban elmondta, hogy megtörtént a bontás, folyik az ajánlatok értékelése. Bízik abban, 
hogy néhány héten belül megtörténik az eredményhirdetés és megkötésre kerül a kivitelezési 
szerződés. Reméli, hogy idén sor kerül majd az alapkőletételre. Folyamatban van az egyik 
csapadékvízelvezetési projekt megvalósítása, ami a Pozsony, Nagyvárad és egyéb utcákat 
érinti. Itt is felmerültek egyéb előre nem látható nehézségek. A Nagyvárad utca és a Pozsony 
utca sarkán, Magyar Jánosék háza mellett lévő új ároknál több probléma is felmerült, amit 
igyekeznek megoldani, de plusz forrásigénye lesz. Egyrészt kb. 6-8 m hosszúságú korlátot kell 
építeni az árok és az ingatlan közé, a balesetveszély miatt szükséges a korlát megépítése. 
Másrészt az árok és az ingatlan kerítése között kb. 70 cm szélesség marad, itt a kerítést kb. fél 
méterrel beljebb kell vinni ahhoz, hogy elegendő hely maradjon a kerítés karbantartására. Erre 
majd a vállalkozótól árajánlatot fognak kérni, úgy gondolja, hogy a Kft. dolgozói elvégzik ezt 
a feladatot. Harmadrészt, hogy az ingatlan szennyvíz bekötővezetéke 35 cm-rel magasabban 
van, ami keresztezi az árkot kb. 10-15 méter hosszan. A holnapi napon a DRV Zrt. helyszíni 
szemlét tart majd ezügyben. Amennyiben magas lesz a költség, akkor a rekonstrukciós keretbe 
tervezni fogják.
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A csapadékvíz-elvezetési projekt kapcsán módosítási kérelmet nyújtottak be a Deák tér 
felújításával kapcsolatban. Bízik abban, hogy kérelmük jóváhagyásra kerül. Munkaterület 
átadására került sor a Dózsa Gy. u. 33. és a Kossuth L. u. 1. szám alatti ingatlanokkal 
kapcsolatban az energetikai felújítás és szociális infrastruktúra fejlesztése című pályázatok 
kapcsán. Elmondta, hogy augusztus 29-én a Sásdi Nőkért Egyesület szervezésében "Roma 
Csillagok Hagyományőrző Délután-t" tartanak a Dózsa u. 33. szám alatti önkormányzati 
épületet udvarán, amelyre mindenkit meghívott. A program keretében Ki-Mit-Tud zenés és 
táncos produkciókra kerül sor. Júliusban és augusztusban kétszer egyhetes ingyenes napközis 
szünidei gyermektábort tartott a Sásdi Család- és Gyermekjóléti Központ a sportpályán. 
Megköszönte intézményvezető asszonynak és minden közreműködőnek a példaértékű 
munkáját, hogy a tábort biztosították a gyermekek részére. Reméli, hogy sikerül majd 
támogatást nyerni napközis tábor megszervezésére.

Hajós Angéla intézményvezető elmondta, hogy júliusban és augusztusban is egy-egy hetet 
tölthettek nyári napközis táborban a 8-12 éves gyermekek. A két hét gazdag programokkal, 
kreatív és sporttevékenységekkel tarkítva zajlott. Mivel mindkét héten rendkívüli hőség volt, 
igyekeztek minél több, helyben megoldható vizes játékot biztosítani a gyermekeknek. Ezúton 
is megköszönte a medence biztosítását, így két medence, egy párakapu és számtalan 
vízipisztoly biztosította a frissülést. Szülök számára biztosítani tudták az ingyenességet, az 
ebédet adományokból, illetve saját készítéssel oldották meg. Nagy sikere volt a falfestésnek, 
amelyet azóta is csodálhatnak a helyieken kívül a Sásdon áthaladó emberek is. A gyermekek 
névjegyeiket lerakva adtak egy új színfoltot a lakókörnyezetnek.
Tájékoztatta a testületet, hogy 30 gyermek egy hetet nyaral sikeres pályázatuk révén 
Fonyódligeten az Erzsébet táborban. Három kolléganője vállalta a kíséretet és az önkormányzat 
segítségével megoldották a bőröndök, csomagok szállítását, amelyet megköszönt. Ebben a 
programban leginkább gondozott, illetve hátrányos helyzetű gyermekeket vontak be, míg az 
előzőeket inkább dolgozó szülők gyermekeinek igyekezetek biztosítani, enyhíteni a minden 
évben felmerülő problémát, hogy a szülőknek kevesebb szabadságuk van, mint gyermekeiknek.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy július 9-én egyeztettek Maár Zoltán 
tervezővel, aki a veteránautó múzeumot tervezi, ahogy ezt már a nyár folyamán többször is 
megtették, legközelebb szeptember közepén fognak újra egyeztetni. Szükségesnek látja Nagy 
Csaba országgyűlési képviselővel való személyes egyeztetést is. A projektbe egy olyan tervezőt 
is bevontak, aki a kiállítás interaktív elemeit tervezi. Mivel nagyon szűkös a projektkeret, ezért 
nagy kihívást jelent ennek beillesztése. Fontos kérdés a pályázatnál, hogy az ingatlan egésze, 
egyik vagy a másik része kerül csak felújításra, hiszen annak megfelelően kell megtervezni a 
tartalmat is, leginkább ezeket az interaktív elemeket, ami igényli a gyengeáram kiépítését. Ha 
minden jól megy, akkor október közepére elkészül a tervezés, ezt követi az ex ante vizsgálat, 
majd a közbeszerzési kiírás. Bízik abban, hogy jövő év elején kiválasztják a kivitelezőt és 
elkezdődhet a beruházás. Július 12-én beadták a Magyar Falu Program útfelújítási pályázatát 
az Erzsébet utcára 23.732.418,-Ft összegben, ami jelenleg elbírálás alatt áll. Elmondta, hogy 
közel egy hónapon keresztül festették a városháza külső homlokzatát a Sásd Városgazdálkodási 
Nonprofit Kft. dolgozói. A felújítási anyagköltségek felét a Baranya Vármegyei 
Kormányhivatal vállalta. Visszaállításra kerül majd a járda melletti kerítés, a későbbiekben 
elkészül a lábazat és a korlát festése is. Tervei között szerepel az épület bejárata előtti 
hidegburkolat cseréje is.
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Július 16-án a víziközmű rendszerekkel kapcsolatos éves egyeztető tárgyalásra került sor a 
tárgyalóteremben a DRV Zrt. képviselőivel, illetve az érintett önkormányzatok 
polgármestereivel. Tárgyaltak az országos és helyi folyamatokról is, információt kaptak a 
víziközmű rendszer állapotáról, a jövőbeni működtetésének a lehetőségeiről. Többször 
beszéltek már a szennyvízrendszer üzemeltetésével kapcsolatban az állami fenntartásról. A 
tárgyaláson elhangzottak alapján a legfontosabb, hogy a sásdi új kút tervezését még idén 
megkezdik, jövőre pedig megkezdődne a kivitelezése. Elmondta, hogy az uszoda is egyjelentős 
többletfogyasztást jelent, illetve a korábban fürt két kút együttes teljesítménye hozza a 
megelőző egy kútét, szóval Sásdnak szüksége van még egy kútra. A tárgyaláson szóba kerültek 
az 50 éves szennyvíztelepük felújításának a különböző lehetőségei. Lehetőség van arra, hogy 
az államnak átadják az üzemeltetést csak a szennyvíz közműrendszerre, vagy egy 
agglomerációs bevonásra a többi települést is ellátva pályázati lehetőséggel. A DRV Zrt. 
munkatársai, szakemberei szerint egy régi rendszerről van szó, amit nem érdemes és nem is 
lehet felújítani, tehát egy komplett új rendszerre van szükség. Az irányítástechnika cseréje 450 
mFt. Erről a jövőben mindenképpen beszélni kell. A DRV Zrt. jelentése tartalmazza ezt a 
problémát, amiről az új építési minisztériumnak tudomása van. A régi szennyvízrendszerük 
miatt el kell majd dönteni, hogy átadják-e az államnak vagy sem. Bíznak abban, hogy az állam 
majd ,jó  gazda módjára” kiépíti az új tisztítórendszert, vagy esetleg a többi településsel 
összefogva létrehoznak egy újat, amihez pályázati forrásra lesz szükség.

Székelv Szilárd képviselő elmondta, hogy a szőlőhegyi út megrongálódott. A testület 
hozzájárulását kémé abban, hogy vásárolna néhány kocsi mart aszfaltot, így az utat 
megjavítanák.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy mart aszfaltra kaptak felajánlást, tehát 
nem szükséges vásárolni. Kérte képviselő urat, hogy vegye fel a kapcsolatot ez ügyben Merk 
Zsolt ügyvezetővel.
Július 16-án egyeztető megbeszélést tartottak jegyző asszony irodájában az iskola tetőtéri 
lakások önkormányzati bérlőivel a jelenleg tartó elviselhetetlen nagy meleg miatt 
klímaberendezések felszerelésével kapcsolatban. A lakók fordultak az önkormányzathoz azzal 
a kérdéssel, hogy van-e lehetőség klímák felszerelésére. Ezt követően kerestek vállalkozót, aki 
felmérte a lehetőségeket és költségeket. Valamennyi lakásra más-más árajánlatot adott. A 
bérlők ezt a költséget nem tudják vállalni. Megállapodtak abban, hogy kétféle konstrukció 
nyújthat számukra megoldást. Az egyik konstrukció szerint a lakó maga által választott 
klímaszerelővel fölszerelteti a saját költségén a berendezést, amiről a számlát bemutatja és a 
kifizetett összeg erejéig a bérleti díjat elengedi az önkormányzat. Tehát gyakorlatilag az 
önkormányzat fogja kifizetni a bérlő klímáját, de ő előlegezi ezt meg, a berendezés 
felszerelésének költsége kb. 300-350 eFt lakásonként. A másik konstrukció szerint az 
önkormányzat megvásárolja a klímát, ebben az esetben itt később kerülne felszerelésre a klíma.

Koszorús Tímea jegyző elmondta, hogy azok a lakók, akik megelőlegezik a költséget, olyan 
előnyben részesülnek, hogy akár a szeptemberi hónapban is tudják már használni, így 
lehetősége lesz leválni a drága gázfűtésről, ezáltal a téli fűtése is megoldódhat.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy augusztus közepén megérkezett az 
árajánlat, illetve a lakók is kérhetnek árajánlatot.
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Urvald Péter képviselő megkérdezte, amennyiben beszámításra kerül a klímagép felszerelési 
költsége a bérleti díjba, akkor új lakásbérleti szerződést kötnek majd, mert véleménye szerint a 
jelenlegi bérleti szerződés lejáratáig nem tudják rendezni ezt a költséget.

Koszorús Tímea jegyző elmondta, hogy ezen lakások bérleti szerződése 2025. szeptemberében 
fog lejárni.

Dr. Jusztmger János polgármester véleménye szerint a megállapodásban rögzíteni kell, ha 
megszűnik a bérleti szerződés, akkor a bérbeadó egyösszegben köteles megfizetni a fennmaradó 
részt.
Elmondta még, hogy a Közösségi Házba 3 db klímát vásároltak, a konyhán is elviselhetetlen 
hőségben dolgoznak, ezért itt 1 db klíma és a könyvtár olvasótermébe 2 db klíma került 
felszerelésre.

Urvald Péter képviselő megkérdezte, hogy a nagy rendszerbe lett beépítve vagy teljesen 
függetlenül telepítették?

Pintér Gábor alpolgármester elmondta, hogy ez teljesen független. Beszélt az 
élelmezésvezető asszonnyal, aki elmondta, hogy van egy elszívó rész is és ez az elszívó kiszívja 
a hideget.

Urvald Péter képviselő elmondta, hogy abban a részben van egy klíma. Van egy kültéri egység 
is és egy keresztirányú hőcserélő is.

Pintér Gábor alpolgármester elmondta, hogy a konyhások most nagyon elégedettek, 
megfelelően kell kezelni a rendszert.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy furcsálja, hogy az Urvald Péter képviselő 
által említett rendszer a kezdetektől fogva, kb. 15 éve nem lett beüzemelve.

Urvald Péter képviselő elmondta, hogy annak idején a jegyző álláspontja az volt, hogy ne 
nyúljanak a légtechnikához.

Pintér Gábor alpolgármester kérte Urvald Péter képviselőt, hogy nézze meg ezt a rendszert a 
Közösségi Házban.

Urvald Péter képviselő elmondta, hogy megmutatja a belépést és a beállítást a programozó 
rendszerben.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy utánanéznek, amennyiben leszerelhető, 
akkor máshová felszerelik az ottlévő klímát.
Elmondta továbbá, hogy meghirdették a Piac Korzó meglévő két üzlethelyiségét, az eljárás 
azóta már lezárult, mindkét helyiségre megkötötték a szerződést, ami szeptember 1-től indul.

Rabb Gvőzőné képviselő elmondta, hogy találkozott a mecsekpölöskei polgármesterrel, 
invitálta, hogy látogasson el terményeivel a Piac Korzó termelői piacra.

Pintér Gábor alpolgármester tájékoztatta a testületet, hogy szeptember 18-19-én 40 fős 
küldöttség érkezik Sásdra, akik megtekintenék a piacot. Abban kémé a segítséget, hogy 
invitálják a helyi termelőket termékeik árusítására.

5



Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy július 17-én a Mecsek-Dráva 
Hulladékkezelési Társulás Tanácsa ülésén vett részt. Július 19-én megkezdődött a  Zenés Nyári 
Esték sorozata a szoborkertben Sásd Város Német Nemzetiségi Önkormányzata, illetve a 
Deutsch Klub szervezésében. Első alkalommal Pintér Gábor zenélt. A második koncert 
augusztus 23-án volt, a harmadik koncertre szeptember 6-án kerül sor. Valamennyi zenés est 
után kertmozis vetítés következett. Július 20-án a Sásdi Őszidő Klub Turonyba kirándult.

Rabb Gvőzőné képviselő megköszönte az önkormányzatnak a kisbusz biztosítását. Nagyon jól 
sikerült kirándulás volt, ahol mindenki jól érezte magát.

Dr. Jusztinucr János polgármester elmondta, hogy július 22-én volt a városban a 
szúnyoggyérítés. Július 30-án Szentendréről megérkeztek a LED csereprogram keretében a led- 
es izzók, ami a következő héten kiosztásra került 149 regisztrált igénylőnek. Sokat kellett erre 
várni, de nem az önkormányzat hibájából. Ezekben a napokban is zajlik az óvoda felújítása. 
Július végén kezdődött a belső felújítás, ezen belül a festés, illetve az egyik csoportszoba 
padlózatának a burkolása, amihez az anyagot az önkormányzat biztosította. A padlózat 
burkolását a szülők társadalmi munkában végezték el. Ezúton is megköszönte a Takács 
családnak, Jusztinger Lajosnak és a Lukács családnak a munkáját. Jelenleg az óvoda külső 
homlokzatának felújítása folyik a leázások miatt. Sor kerül majd a Rákóczi úti bejárat, illetve a 
belső udvar egy részének térkővel történő burkolására is. Augusztus 2-án személyesen járt a 
hivatalban a Társadalmi Esélyteremtési Főigazgatóság újonnan kinevezett főigazgatója, Dr. 
Horváth János Sándor. A Társadalmi Esélyteremtési Főigazgatóság diszponál a hátrányos 
helyzetű, jellemzően roma nemzetiségű lakosság esélyteremtési programjai fölött. Nagyon örül 
annak, hogy személyesen ismeri főigazgató urat, és hogy nem felejtette el a másfél évtizedes 
személyes ismeretségüket. Olyan konkrét programok elindításáról egyeztettek, amelyek a sásdi, 
illetve az egész hegyháti járásban élő hátrányos helyzetű emberek életkörülményeit javítani 
tudja. Elsősorban olyan munkahelyteremtő projektekben gondolkodnak, ahol az önkormányzat 
biztosítani tudná a munkavégzéshez szükséges ingatlant, földterületet, az egyéb szükségleteket 
pedig a TEF biztosítaná. Folyamatban van ennek az előkészítése. Bízik abban, hogy néhány 
családnak tudnak majd segíteni. Ellátogat majd olyan településekre, ahol ez a program már 
működik és ott egyeztet majd az érintett polgármesterekkel.
Augusztus 8-án beadásra került a „Kincses óvoda” című pályázati felhívásra a kérelmük, ami 
1,5 mFt támogatást jelenthet. Ez a kérelem különböző programokra, illetve eszközök 
vásárlására vonatkozik. Augusztus 13-án a hivatalba látogatást tett a Sásdra újonnan kinevezett 
plébánosuk, Bereczki Tibor atya. Tudni kell, hogy a plébános első papi szolgálatáról van szó, 
illetve teljesen új helyre került és elsőként tett hivatalos látogatást. Nagyon sok mindenről 
beszéltek, tapasztalatot cseréltek, illetve a jövőbeni együttműködési lehetőségekről is szó esett. 
Mindkét fél részére fontos, hogy minél szorosabb legyen ez az együttműködés, hiszen ő is akkor 
lehet sikeres a maga tevékenységében, munkájában, hogyha az erőforrásaikat egyesíteni tudják. 
Bízik abban, hogy az aktivitása és kezdeményező-készsége megmarad a jövőben is. 
Megállapítható, hogy az elmúlt évekhez képest egy szorosabb kapcsolatra lenne szükség a helyi 
plébánossal. Szeretné meghívni valamennyi önkormányzati rendezvényre. A templom, a 
templomkert és a plébánia rendben tartására felajánlotta az önkormányzat segítségét. Erre 
vonatkozóan szükség lesz a püspökség által elfogadott megállapodás megkötésére.

Rabb Gvőzőné képviselő egyetért azzal, hogy a templomkert gondozásával kapcsolatban 
lépéseket kell tenni, fontos az önkormányzat segítsége. Bízik abban, hogy lesznek majd olyan 
önkéntesek, segítők, akik tudnak majd ebben közreműködni.
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Dr. Jusztínger János polgármester elmondta, hogy ugyanezen a napon tárgyalt Hajós Angéla 
intézményvezetővel a Sásdi Család- és Gyermekjóléti Központ jövőjéről. Erről majd 
részletesen külön napirendi pontban tárgyalnak.
Ezt követően a Yettel Magyarország Zrt. képviselője járt a hivatalban. Megbeszélték a 
szeptemberben lejáró együttműködési megállapodásuk megújításának a kereteit. Jelenleg két 
csomagról van szó. A kiadott táblázatban látható a változás. Készülékvásárlásra jelentős 
összegű ajánlatot kaptak, ezenfelül 600 eFt éves számlajóváírásban is megegyeztek. A Yettel 
Magyarország Zrt-vel kötött megállapodások lejárnak. Mivel az egyedi előfizetői és 
informatikai szolgáltató szerződés és az üzleti együttműködés szerződés további fenntartása az 
önkormányzatra nézve kifejezetten előnyös, ezért javasolja e szerződések megújítását. 
Elmondta, hogy rendkívüli testületi ülésen döntöttek a tanyagondnoki szolgálat elindításáról. 
Hangsúlyozta, hogy azért ez az ellátási területe a tanyagondnoki szolgálatnak, mert erre a 
területre lehet ezt a szolgáltatást elindítani és erre kapnak finanszírozást.
Augusztus 14-én a Hit Gyülekezete Szeretetszolgálatának képviselői jártak itt a hivatalban és a 
korábbi megbeszélésüknek megfelelően a felajánlásukat fogadták Hajós Angéla 
intézményvezető asszonnyal, több sásdi rászoruló család részére tudtak átadni 8 db 
tanszer csomagot. A csomag magába foglalt egy felszerelt iskolatáskát mindenféle tanszerrel. 
Megköszönte a Hit Gyülekezete Szeretetszolgálatának a felajánlását és Hajós Angéla 
intézményvezetőnek az együttműködést.
Ugyanezen a napon látogatást tett a hivatalban Oletics Károly komlói rendőrkapitány és Csirke 
Csaba, a Sásdi Rendőrőrs parancsnoka. Arról beszélgettek, hogyan tudna segíteni az 
önkormányzat a rendőrségnek abban, hogy nagyobb eséllyel tudják a személyi állományukat 
bővíteni, illetve feltölteni az üres helyeket. Elmondta, hogy jelenleg nincs üres önkormányzati 
bérlakásuk, viszont lakbérhozzájárulást tudna biztosítani az önkormányzat annak a részére, aki 
a Sásdi Rendőrőrsön munkát vállal. Tudomása szerint a rendőrségen belül is van ilyen 
támogatás, ezt kiegészíthetné a sásdi önkormányzat annyival, hogy a leendő sásdi rendőr 
részére ne jelentsen költséget. Ez az önkormányzat részéről nagyságrendileg 35-40 eFt-os 
támogatást jelentene, ami éves szinten kb. 500 eFt. A támogatás nyújtásának jogi feltételeit ki 
kell dolgozni. Elvi ígéretet tett arra, hogy a testület tárgyalja majd a kérdést, hiszen közös 
érdekük az, hogy a Sásdi Rendőrös állománya megfelelő létszámmal működjön.

Koszorús Tímea jegyző elmondta, hogy erre vonatkozóan egy lehetőség kerülhet szóba, 
mégpedig a fiatal házas támogatás mintájára lakás célú támogatás pályázati rendszer 
kidolgozása, tehát fiatal helyi szakemberek letelepedése, amihez havi 40.000,-Ft támogatást 
nyújtanak.

Dr. Jusztínger János polgármester elmondta, hogy a Sásdon közszolgálatást nyújtó 
szervezetek munkavállalói részére nyújtanának támogatást. Úgy kell megfogalmazni, hogy ez 
működőképes legyen.

Urvald Péter képviselő elmondta, hogy akár az óvónőknél is fontos lehet, hiszen folyamatosan 
óvónő hiányról beszélnek.

Dr. Jusztínger János polgármester elmondta, hogy augusztus 15-én elindult a sásdi 
babaköszöntő program, amelynek keretében első alkalommal köszöntötték az újszülöttet. 
Pemekker Balázs családjához Hajós Angéla és Meggyesi Mónika intézmény vezetők látogattak 
el, ahol az újszülöttet babacsomaggal köszöntötték. Augusztus 20-án került sor az ünnepi 
szentmisére kenyérszenteléssel egybekötve. A szentmisén a plébános úr a városvezetés 
fontosságát is kiemelte. Megköszönte mindenkinek a részvételét.

7



Augusztus 26-án megtörtént a tanyagondnoki szolgálatuk első ellenőrzése, ahol mindent 
rendben találtak. Megköszönte Koszorús Tímea jegyzőasszonynak ezúton is a szolgálat 
elindításával kapcsolatos munkáját.
Elmondta, hogy újra üzemel az uszoda, megtörtént a nagymedence vízcseréje.

Rabb Gvőzőné képviselő megköszönte Buzási László helyi vállalkozónak a felajánlását, hogy 
egy sásdi családnak önzetlenül nyújtott segítséget, térítésmentesen szerelt fel a családi háznál 
redőnyt és szúnyoghálót, ahol egy műtött szívbeteg kisgyermek miatt volt szükséges a 
segítsége.

Dr. Jusztinger János polgármester javasolta a testületnek a beszámoló elfogadását. Továbbá 
hatalmazza fel a polgármestert a Yettel Magyarország Zrt-vel kötendő szerződések aláírására. 
Illetve hozzanak elvi döntést arról, hogy a lakáshoz jutás támogatási rendszerét kibővítik, a 
képviselő-testület hatalmazza fel a polgármestert és utasítsa a jegyzőt, hogy a helyi 
közszolgáltatásban foglalkoztatott fiatal szakemberek lakás célú támogatása rendszerét 
kidolgozza és a képviselő-testület elé teijessze.

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének 
97/2024, (VIII.28.1 KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a lejárt határidejű 
határozatok végrehajtásáról, a két testületi ülés között átruházott 
hatáskörben hozott döntésekről, valamint a fontosabb eseményekről 
szóló beszámolót elfogadta.
A képviselő-testület egyúttal felhatalmazza polgármesterét, hogy a Yettel 
Magyarország Zrt-vel a két szolgáltatási szerződést megújítsa.
A képviselő-testület egyetért a helyi közszolgáltatásban foglalkoztatott 
fiatal szakemberek letelepedését segítő új támogatási forma 
bevezetésével, felhatalmazza a polgármestert és utasítsa a jegyzőt, hogy 
a helyi közszolgáltatásban foglalkoztatott fiatal szakemberek lakás célú 
támogatása rendszerét dolgozza ki és terjessze a képviselő-testület elé.

Határidő: azonnal, rendelettervezet benyújtására 2024. november 30. 
Felelős: Dr. Jusztinger János polgármester, Koszorús Tímea jegyző

2./ Dömse Gábor sásdi lakos vételi ajánlata
Előadó; Dr. Jusztinger János polgármester

írásbeli előterjesztés -  a kérelemről -  a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy a kérelmet mindenki írásban megkapta. 
A kérelem szerint a testületet arra kéri, hogy a 759. hrsz-ú 8237 m2 nagyságú beépítetlen 
területet szeretné megvásárolni 400 eFt vételárért. Véleménye szerint az évi 8.000,-Ft bérleti 
díj nagyon alacsony összegű, amit fizet a bérlő.
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Székelv Szilárd képviselő elmondta, hogy ennyi összegért szinte ingyen használják. A jelenlegi piaci 
árakat nézve az önkormányzat a vételi ajánlatukat nem fogadhatja el. Tudomása szerint 1,5 mFt a terület 
értéke.

Dr. JusztinLier János polgármester elmondta, hogy ennek a földnek az értéke nagyjából 1.070 eFt. 
Elmondta, hogy a bérleti szerződésük 2025. március 31-én fog lejárni. Véleménye szerint ekkor 
mindenféleképpen meg kell emelni a bérleti díjat.

Székely Szilárd képviselő elmondta, hogy ez az összeg is baráti ár. Hiszen, aki szeretné megvásárolni, 
nem a legalacsonyabbra, hanem közép vagy magasabb összegre tesz ajánlatot.

Székely Szilárd képviselő más elfoglaltsága miatt távozott a testületi ülésről.

Dr. Jusztinaer János polgármester elmondta, hogy azok a kalkulátorok, amelyek mezőgazdasági 
művelésű földterületekre vonatkoznak, ebben az esetben nem alkalmazhatók. Abban az esetben, ha ez 
a földterület mezőgazdasági művelésű terület lenne, akkor volna irányadóként m2/ár vagy ha/ár, itt 
lehetne plusz vagy mínusz eltérés. Ebben az esetben erre nincs mód és lehetőség. Székely Szilárd 
képviselőtől elhangzott a 1,5 mFt vételár. Az önkormányzatnak ebből jelenleg bevétele nem származik. 
Ha egy összközműves építési telek lenne, akkor 1,000,-Ft/m2 áron tudnák értékesíteni, akkor 8 mFt-ért 
tudnák értékesíteni. Jelen esetben egy beépítetlen és közművesítetlen területről van szó, véleménye 
szerint reális ár lehet a 1,5 mFt vételár. A testületnek döntenie kell arról, hogy kívánja-e értékesíteni és 
mennyi a vételár összege vagy a bérleti díjat emeljék megjövő évben.

Koszorús Tímea jegyző elmondta, hogy a terület meghirdetésére van lehetőség, vagy pedig a bérlő 
részére történő értékesítés miatt értékbecslést kell készíttetni.

Urvald Péter képviselő megkérdezte, hogy ezt a területet korábban Szabó Zoltán szerette volna 
megvásárolni arra hivatkozva, hogy onnét könnyebben megközelíthető a víztározó?

Koszorús Tímea jegyző elmondta, hogy ez a terület a korábban tervezett lakóparkos részen van, 
Siposék családi háza felett.

Pintér Gábor alpolgármester véleménye szerint értékesítsék a területet.

Dr. Jusztinger János polgármester javasolta a testületnek, hogy 2025. április 1-től nyilvános 
liciteljáráson hirdessék meg a területet 1,5 mFt kikiáltási áron.

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat 
nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

98/2024. fVm.28.lKTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete nyilvános liciteljáráson 
hirdeti meg a sásdi 759. hrsz-ú, 8237 m2 nagyságú beépítetlen terület ingatlan 
tulajdonjogát, a jelenlegi bérleti szerződés lejártát követően, 2025. április 1-je 
utáni adásvétellel. Az induló vételár 1,5 mFt.

Határidő: a licit lebonyolítására és szerződéskötésre 2025. április 30.
Felelős: Dr. Jusztinger János polgármester
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3./ Víziközművek gördülő fejlesztési tervének jóváhagyása 
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester 

Koszorús Tímea jegyző
r

írásbeli előterjesztés -  a DRV Zrt. leveléről, határozati javaslatokról -  a jegyzőkönyv 
mellékleteként csatolva.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy az 1./ napirendi pontnál már említette, 
hogy a nyáron DRV Zrt-s megbeszélést tartottak a hivatalban, ahol beszéltek a GFT-ről. A 
megbeszélésen elhangzottak is bedolgozásra kerültek a tervbe.

Koszorús Tímea jegyző felhívta a testület figyelmét arra, hogy ez az első gördülő fejlesztési 
tervük, amely már a három település vízellátására készült. Vázsnokon tervezik az új kút fúrását, 
bár ez nem hangzott el a megbeszélésen. Sőt, az a terv inkább, ami ezzel ellentétes, hogy Sásd 
kapja a vizet a vázsnoki kútból, amikor lejár a vázsnoki kútnak az ideje és nem felújítható 
gazdaságosan, sokkal egyszerűbb a paléi mintára kivinni a sásdi vizet. Természetesen ez 
feltételezi, hogy Sásdon addigra megépül az új kút. Szerepel a tervben rövid határidővel a sásdi 
új kút fúrása, a tervezése ugyan jövő évre szól. Polgármester úrral kérték a 2023. évi GFT 
módosítását arra vonatkozóan, hogy erre az idei évben kerüljön sor. Nem kell új tervet készíteni, 
elég a régi tervet felülvizsgálni, ami kisebb költséggel is járna. Jövőre pedig elindulna a 
beruházás.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy Vázsnok is jelen van a sásdi rendszerben. 
Hosszú ideig segített Vázsnok Sásdnak. Mivel már ez sem elegendő, ezért merül fel az új kút 
szükségessége. Az egyeztető tárgyaláson valóban arról volt szó, hogy amint Sásdon elkészül az 
új kút, akkor Sásd biztosítja Vázsnok számára a vizet. Tehát ez az új vázsnoki kút ezen a 
rendszeren belül pótkútként üzemelne gyakorlatilag a jövőben. Tény, hogy Vázsnok a 
rekonstrukciós alapba nem fizet. Javasolta a testületnek a határozati javaslat elfogadását.

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

99/2024. (VIII.28.1 KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete, mint a DRV_V_524_Sásdi vízmű 
megnevezésű víziközmű rendszer ellátásért felelőse a víziközmű-szolgáltatásról szóló 
2011. évi CCIX. törvény 11. § szerint a Dunántúli Regionális Vízmű Zrt. által a 2025- 
2039. időszakra elkészített gördülő fejlesztési terv felújítási-pótlási és beruházási 
tervrészét elfogadja és a gördülő fejlesztési tervben meghatározott, 2025. évre 
vonatkozó munkálatokat a DRV Zrt-től megrendeli, valamint az aláírt megrendelő 
nyomtatványokat a DRV Zrt. részére legkésőbb 2024. december 15-ig megküldi.

Tudomásul veszi, hogy a gördülő fejlesztési terv beruházási tervrészének bármilyen 
nemű módosításával kapcsolatban az Önkormányzat, mint ellátásért felelős köteles 
eljárni a 2011. évi CCIX. törvény ide vonatkozó szabályozásai szerint. A gördülő 
fejlesztési terv beruházási tervrészének ellátásért felelős által kezdeményezett 
módosítása esetén a DRV Zrt-t a törvény véleményezési jogkörrel jogosítja fel.
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Felhatalmazza polgármestert, hogy a szükséges nyilatkozatokat aláírja.

Határidő: azonnal
Felelős: Dr. Jusztinger János polgármester

Dr. Jusztinger János polgármester javasolta a testületnek a határozati javaslat elfogadását. 

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

100/2024. (VIII.28.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete, mint a DRV_S_508_Sásd 
szennyvízelvezető és tisztító rendszer megnevezésű víziközmű rendszer ellátásért 
felelőse a víziközmű-szolgáltatásról szóló 2011. évi CCIX. törvény 11. § szerint a 
Dunántúli Regionális Vízmű Zrt. által a 2025-2039. időszakra elkészített gördülő 
fejlesztési terv felújítási-pótlási és beruházási tervrészét elfogadja és a gördülő 
fejlesztési tervben meghatározott, 2024. évre vonatkozó munkálatokat a DRV Zrt-től 
megrendeli, valamint az aláírt megrendelő nyomtatványokat a DRV Zrt. részére 
legkésőbb 2024. december 15-ig megküldi.

Tudomásul veszi, hogy a gördülő fejlesztési terv beruházási tervrészének bármilyen 
nemű módosításával kapcsolatban az Önkormányzat, mint ellátásért felelős köteles 
eljárni a 2011. évi CCIX. törvény ide vonatkozó szabályozásai szerint. A gördülő 
fejlesztési terv beruházási tervrészének ellátásért felelős által kezdeményezett 
módosítása esetén a DRV Zrt-t a törvény véleményezési jogkörrel jogosítja fel.

Felhatalmazza polgármestert, hogy a szükséges nyilatkozatokat aláírja.

Határidő: azonnal
Felelős: Dr. Jusztinger János polgármester

4./ Sásdi Család- és Gy ermekjóléti Központ működtetése 
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy a Sásdi Szociális Szolgálat, amit Sásd 
társulási formában működtet, az intézmény vezetője a jövő évben nyugdíjba vonul és az ezzel 
kapcsolatos elképzelése már az idei évben is feladattal járna. Az intézményvezető vezetői 
megbízása 2024. szeptemberében lejár, így az intézmény jövőbeni működtetésével 
kapcsolatban is felmerülnek további feladatok. Ennek megfelelően szükséges az új pályázat 
kiírása, annak lefolytatásáig pedig egy ideiglenes vezetői megbízás. A tegnapi nap folyamán 
átadásra került a munkaterület, ahol a Sásdi Család- és Gyermekjóléti Központ új helye lesz, 
ami az új cím miatt majd sok adminisztrációs feladattal fog járni. Felvetődött az a gondolat, 
hogy a két intézményt összevonnák. Több településen működik egyesített humán intézmény. 
Több tekintetben találkoznak a két intézmény feladatai, az ellátott települések köre is. 
Összességében célszerűnek tűnhet a két intézmény összevonása.
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Ezt akkor érdemes elkezdeni, ha az önkormányzat számára előnyös a feladatellátás 
hatékonysága és a finanszírozás szempontjából. Személy szerint támogatná a két intézmény 
összevonását. Elsőként abban kellene elvi döntést hozni, hogy Sásd lemond-e a 100 % 
tulajdonában lévő sásdi önkormányzati intézményről, ami társulási formában működne tovább. 
A két intézmény egyesítése akkor tud megvalósulni, ha a jelenleg önkormányzati fenntartásban 
lévő Sásdi Család- és Gyermekjóléti Központ bekerül a Sásdi Szociális Társulásba, ahol 
Sásdnak jelentős többsége van. Információi szerint az önkormányzatok változások elé néznek, 
amely szerint az önkormányzatok által társulási formában ellátott feladatokat, az így fenntartott 
intézményeket a vármegyei önkormányzatok átvennék. Ha az intézményt átadják a társulásnak, 
akkor lehetőséget adnak arra, hogy esetleg elvigyék az intézményt.

Koszorús Tímea jegyző elmondta, hogy az 1990-es években az első szociális intézményüket 
sásdi fenntartással hozták létre. Később létrehozták a kistérségi társulást, ekkor a szociális 
szolgáltatások az önkormányzattól teljes mértékben elkerültek. 2014-ben létrehozták ennek a 
mostani két intézménynek a jogelődjét egy szervezetként és szociális társulási fenntartásban. 
2018-ban választották ketté a két intézményt, amikor a jogszabály szerint a családsegítés és a 
gyermekjóléti szolgálat fenntartása a kisfalvak részére már nem volt kötelező.

Pál Csaba képviselő megkérdezte, hogy az intézmények összevonása milyen költséggel járna?

Koszorús Tímea jegyző elmondta, hogy ehhez ismerni kellene a két intézmény jövőbeni 
finanszírozásának változását.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy folyamatosan csökkenő tendenciát látnak 
ebben a szociális szférában. A Szociális Társulás Tanácsa az elmúlt években érezhette, hogy 
érdemes ebben a társulási formában működtetni ezt az intézményt, és nem volt szükség a 
tagoktól plusz hozzájárulást kérni, mert az állami finanszírozás fedezte a működést. Jövőre 
sajnos elképzelhető, hogy ez a helyzet megváltozik. Fontos figyelembe venni azt is, hogyha 
összevonásra kerülnek az intézmények, akkor az összevont intézmény intézményvezetői 
álláshelyét is pályáztatni kell, a pályázatokat a Sásdi Szociális Társulás Tanácsa bírálja el. 
Jelenleg a két intézmény által ellátott feladatoknak szakmai vezetője lenne, akit az egyesített 
intézmény vezetője jelölne ki. Ha nem lesz intézményi összevonás, akkor a Sásdi Szociális 
Szolgálat vezetőjének a nyugdíjba vonulása új feladatot eredményez.

Urvald Péter képviselő megkérdezte, hogy mi lesz a bevitt vagyontárgyakkal?

Koszorús Tímea jegyző a kérdésre válaszolva elmondta, hogy a társulási megállapodás szerint 
a bevitt vagyont használatba adják, a megszűnéskor azt mindenki visszakapja. Az időközben 
szerzett vagyon általában lakosságszámarányosan szétosztásra kerül.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy jövőre a Sásdi Szociális Szolgálatnál két 
főt kell majd fizetni, a felmentését töltő vezetőnek és az őt helyettesítő személynek is.

Nagy Lajos László pénzügyi irodavezető a társulás finanszírozásával kapcsolatban elmondta, 
hogyha nem lett volna feladatbővítés az idősek nappali ellátásával, akkor már régen rossz lenne 
a helyzet. A Sásdi Család- és Gyermekjóléti Központnál olyan időszakot élnek, amikor a 
finanszírozása ebben az évben, illetve a korábbi egy évben biztosított volt.
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Dr. Jusztinger János polgármester javasolta a testületnek, hogy a testület fejezze ki 
szándéknyilatkozatát a két intézmény összevonásával kapcsolatban. A testület hatalmazza fel a 
polgármestert a jegyző asszonnyal együttműködésben az Egyesített Humán Szolgáltató 
Intézmény kialakításával kapcsolatos feladatokkal.

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselö-testülete 6 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

101/2024. (VIII.28.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete szándékát fejezi ki a 
Sásdi Család- és Gyermekjóléti Központ költségvetési szervének 
átszervezése, az intézmény és az ellátott feladatok Sásdi Szociális 
Társulásnak való átadása, a társulás fenntartásában működő új egyesített 
humán szolgáltató intézmény kialakítása tárgyában. A képviselő-testület 
felkéri a polgármestert és a jegyzőt, hogy a tervezett átszervezés, a 
társulási megállapodás módosítása, a fenntartói jog és a feladatellátás 
társulási hatáskörbe adása és az intézményösszevonás önkormányzati 
döntéseit előkészítse, a társulással történő egyeztetést lefolytassa.

Határidő: 2025. december 31.
Felelős: Dr. Jusztinger János polgármester

5./ Sásd és Térsége Terűlet- és Humánfejlesztési Nonprofit Kft, támogatási kérelme 
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

írásbeli előterjesztés -  a kérelemről -  a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy az írásos kérelmet mindenki kézhez kapta, 
amit a szolgáltatás zavartalan működéséhez nyújtott be a Kft. a Sásdon kihelyezett 138 db 
készülék után, ami készülékenként havi 600,-Ft, azaz havi 82800,-Ft, ez éves szinten 993.600,- 
Ft-ot jelent. Továbbá a támogató szolgáltatáshoz 500 eFt támogatást kért. A fenti két területet 
érintően az összes támogatási kérelmük 1.493.600,-Ft.

Koszorús Tímea jegyző elmondta, hogy ezt az összeget kérték a tavalyi évben is. Ehhez képest 
a testület 700 eFt támogatást nyújtott. Az idei évben is érkezett már kérelem részükről, 
amelyben a 2023. évi működésükhöz kértek támogatást. Ekkor a testület plusz 600 eFt 
támogatást nyújtott. A Kft. 2024. évi első félévi működéséhez a testület 700 eFt-ot nyújtott. 
Most az újabb 700 eFt támogatást kérik, de mivel ugyanazt a kérelmet küldték el, mint az év 
elején, többféleképpen lehet értelmezni az igényt.

Dr. Jusztinger János polgármester véleménye szerint összesen kér 1.493.600,-Ft támogatást.
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Urvald Péter képviselő elmondta, hogy korábban arra kérték a Kft-t, hogy készítsen részletes 
költségvetést a működésükről. Elmondta, hogy amikor a Kormány bevezette a Gondoséra 
programot, úgy gondolja, hogy a kihelyezett készülékek használata szinte okafogyottá vált.

Rabb Gvőzőné képviselő elmondta, hogy a Népjóléti Bizottság megtárgyalta a kérelmet, nem 
javasol támogatást nyújtani a Kft-nek. Tudomása szerint a gondoséra használatával mindenki 
elégedett.

Takácsné Somogyvári Mária képviselő elmondta, hogy a két készülék működése között óriási 
különbség van.

Urvald Péter képviselő elmondta, hogy a kihelyezett készülékekre közel 1 mFt-ot kémek, ami 
a gondosórával ingyen kiváltható.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy az önkormányzat felé 1.493.600,-Ft 
támogatási kérelmet nyújtott be a Kft. Ebből Sásd Város Önkormányzata már átutalt 700 eFt- 
ot. Tehát 793.600,-Ft van, ebből 500 eFt az az összeg, amit a fogyatékkal élő gyermekek 
szállítására, a fennmaradó összeget pedig a jelzörendszeres segítségnyújtásra használnak fel. 
Az elhangzottak alapján az állami Gondosóra program gyakorlatilag hatékonyabban és jobban 
kiváltja ezt a feladatot, mint amit a Kft. a régi készülékekkel lát el. Tehát, ha az eddigi 
támogatásukat levonják, akkor a teljes működésüket finanszírozni tudják. Az észrevételeknél 
az is elhangzott, hogy úgy biztosították számukra az első féléves 700 eFt támogatást, hogy a 
Kft. ennek felhasználásáról elszámol. A mai napig a kért elszámolás nem érkezett meg. Tehát 
ezen indokok alapján és a Népjóléti Bizottság javaslatát elfogadva javasolta a testületnek, hogy 
a kérelmet ne támogassák, figyelembe véve a Gondosóra programot is.

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

102/2024. (Vili.28.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete anyagi lehetőségeit 
áttekintve úgy döntött, hogy a Sásd és Térsége Terület- és 
Humánfejlesztési Kft. részére 2024. évi működésükhöz a már megítélt 
700 eFt működési támogatáson felül további támogatást megítélni nem 
tud, ezért az ismételten benyújtott támogatási kérelmet elutasítja.

Határidő: közlésre azonnal
Felelős: Dr. Jusztinger János polgármester

6./ RE KI III. pályázat beadása
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester
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írásbeli előterjesztés -  a határozati javaslatról -  a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy a határozati javaslatot mindenki kézhez 
kapta. Az önkormányzat a kialakult likviditási helyzetre és a fizetési kötelezettségekre 
tekintettel pályázatot nyújthat be évente három alkalommal, aminek a beadási határideje 
október 15.
Javasolta a testületnek az írásban kiadott határozati javaslat elfogadását.

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

103/2024, (VIII.28.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az 
önkormányzat 2024. évi költségvetésére, a kialakult likviditási 
helyzetre és a fizetési kötelezettségekre tekintettel 2024. évben 
újabb pályázatot nyújt be a Magyarország 2023. évi LV. 
törvény 3. melléket 2.1.5. pontja alapján az önkormányzatok 
rendkívüli támogatására.

Határidő: pályázat benyújtására 2024. október 15.
Felelős : Dr. Jusztinger János polgármester

7./ Sásd. Szent I. u. 14. szám alatti ingatlan garázsépület bérbeadása 
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

írásbeli előterjesztés -  a határozati javaslatról -  a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy a határozati javaslatot mindenki kézhez 
kapta. Bank Tibor sásdi lakos személyesen kereste meg azzal a szándékkal, hogy bruttó 30 eFt 
bérleti díjért bérbe venne a Sásd, Szent I. út 14. szám alatti ingatlanon lévő gazdasági épületben 
egy műhelyhelyiséget.
Javasolta a testületnek az írásban kiadott határozati javaslat elfogadását.

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:
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Sásd Város Képviselő-testületének 

104/2024. (VIII.28. ) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete
közérdekű célból egyedi döntéssel Bank Tibor sásdi lakos részére a Sásd, Szent 
Imre út 14. szám alatti ingatlanon lévő gazdasági épületben a felek által közösen 
kijelölt egy darab műhelyhelyiséget határozatlan időre bérbe adja. A fizetendő 
havi bérleti díj: 24.000,-Ft + ÁFA.
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a bérleti szerződés 
aláírására.

Határidő: bejelentésre azonnal 
Felelős: Dr. Jusztinger János polgármester

8./ Dömséné Miklós Beáta támogatási kérelme 
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

írásbeli előterjesztés -  a kérelemről -  a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy a kérelmet mindenki kézhez kapta. Kérelmében 
leírta, hogy az általános iskolai gyermekeket szeretnék elvinni a kaposvári Roxinházba két alkalommal. 
Az erre szóló 1 db bérlet ára 4.500,-Ft. A gyermekek száma 14-15 fő. A bérlet költsége kb. 80 eFt-ot 
jelentene, illetve szükség lenne egy 18 személyes buszra is. Ehhez kérnék az önkormányzat támogatását. 
Elmondta, hogy buszt nem tudnak biztosítani, viszont a bérletekhez nyújthat a testület támogatást. 
Javasolta a testületnek, hogy 50 eFt támogatást nyújtson a sásdi általános iskolai tanulók 
színházbérletéhez a kérelemben foglaltak szerint.

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat 
nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

105/2024. (VII1.28.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 50 eFt értékben 
színházbérlet vásárlásával vagy az utazási költségekhez nyújt segítséget a Sásdi 
Általános Iskola tanulói számára Dömséné Miklós Beáta pedagógus 
kérelmében írtak szerint.

Határidő: közlésre azonnal
Felelős: Dr. Jusztinger János polgármester

Mivel több napirendi pont nem volt, Dr. Jusztinger János polgármester mindenkinek megköszönte a 
megjelenést, a képviselő-testületi zárt ülés keretében folytatta ülésezését.

--------

Koszorús Tímea 
jegyző
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